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ÚVOD

Vážení členové asociace a všichni příznivci sportu Freestyle BMX,

na začátku bych rád vyjádřil upřímné díky všem, kdo se podílí na rozvoji našeho sportu,
zejména těm, kteří se loňským rokem zapojili do procesu reformy asociace. Tato reforma
byla klíčovým krokem směrem k posílení naší komunity a umožnila nám fungovat jako
jednotný celek, a věřím, že právě toto v budoucích letech přispěje ke zlepšení a vývoji
Freestyle BMX.

V tomto dokumentu bych rád shrnul první rok činnosti po provedené reformě asociace a
uvedl, čeho všeho se nám podařilo dosáhnout.
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1. ADMINISTRACE A SPRÁVA

Reforma
Prvním zásadním krokem na cestě k efektivnímu fungování asociace bylo provedení
celkové reformy. Tento proces zahrnoval důkladnou přípravu, aktualizaci stanov a všech
potřebných dokumentů. Následovala Valná hromada v květnu 2023, během které byli
zapsáni noví členové asociace a bylo demokraticky zvoleno nové vedení asociace, včetně
jejího výkonného výboru, kontrolního výboru a předsedy.

Návaznosti
Následně jsme iniciovali sérii dalších kroků, které úzce navazovaly na provedené změny.
Jednalo se zejména o zřízení bankovního účtu, zřízení datové schránky, aktualizace
kontaktů a spojení, nejen v rámci samotné asociace, ale také ve vztahu k externím
subjektům, jako jsou Český svaz cyklistiky nebo Český olympijský výbor. Tímto jsme
pomohli zabezpečit komunikaci a spolupráci s důležitými partnery.

Aktuální informace a členská základna asociace
Název: Czech freestyle BMX association, z.s.
IČO: 03757323
Forma: Spolek
Datová schránka: vvzf8y4
Sídlo: Chelčického 686, Rosice (Pardubice VII), 533 51 Pardubice

Orgány:

Valná hromada: 30 členů
(Členská základna ke dni 1.1.2024)

Předseda: Erik Figar

Kontrolní výbor:
● František Bližňák
● Kryštof Odehnal
● Marie Brožová

Výkonný Výbor:
● Erik Figar
● Jan Broža
● Alex Rovný
● Kateřina Jalůvková
● Tomáš Havlík
● Martin Dražil
● Daniel Neuman
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2. KOMUNIKACE

Webové stránky
S cílem zlepšit informovanost a především usnadnit přístup k důležitým informacím jsme
představili novou verzi webových stránek. Tato aktualizovaná verze nabízí komplexní
přehled všech klíčových informací o naší asociaci. I přesto, že obsahuje veškeré základní
informace, stále pracujeme na jejím dalším vylepšování a plánujeme ji především doplnit
o důležitá témata, která ve Freestyle BMX ještě nejsou uceleně zpracována.

Sociální sítě
Webový stránky jsou základ, nicméně nezapomínáme na sociální sítě. Snažíme se, aby
veškeré relevantní informace byly pravidelně zveřejňovány. Mimo to se snažíme
podporovat sdílením i jiné, např. lokální závody, mediální úspěchy jednotlivců nebo
ocenění našich reprezentantů. Naše sociální sítě tak slouží nejen jako platforma pro
sdílení důležitých událostí, ale také jako prostředek pro posilování a podporu naší širší
sportovní komunity.

Instagram
@czechfreestylebmxassociation

Facebook
Czech Freestyle BMX Association

Youtube
Czech Freestyle BMX Association

Web
https://cfba.cz
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3. UCI A ČESKÝ SVAZ CYKLISTIKY

Reprezentace
Naše česká reprezentace tvoří
zásadní část naší aktivity. Snažíme se
vytvářet optimální podmínky pro
reprezentační výjezdy, s důrazem na
efektivní hospodaření s finančními
prostředky a posilování dobrého
jména českého Freestyle BMX ve
světě. V uplynulém roce jsme
uskutečnili několik zahraničních
výjezdů a aktivně jednali s Českým
svazem cyklistiky o co nejlepších
podmínkách pro naše jezdce. Rádi
bychom také podotkli, že díky
asociaci a jejím prostředkům jsme
mohli uspořádat zimní soustředění
našich reprezentantů v britském
Adrenaline Alley.

Vzdělávání
Uvědomujeme si, jak rychle jde náš sport
dopředu. Řada našich členů již využila
možností, které nabízejí trenérské kurzy, a
absolvovala víkendová školení v Brně nebo
Terezíně. Získali tak trenérskou licenci, která
jim umožňuje posunout se zase o kus dál.
Asociace toto vzdělávání aktivně podporuje a
je připravena poskytnout pomoc a podporu
tam, kde je to potřeba.

Podobným příkladem je porotcovství. Vždy to
byla náročná disciplína k udržení objektivity,
a tak jsme ve spolupráci s reprezentačním
výjezdem do Švýcarska zajistili účast třech
našich členů na mezinárodním školení
porotců a těšíme se, že tyto nové znalosti
předají dál ve prospěch naší komunity.
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4. USPOŘÁDÁNÍ AKCÍ

Mistrovství České republiky
Hlavní sportovní událostí asociace bylo bezpochyby mistrovství republiky. Tento závod má
zásadní význam z hlediska získání UCI kvalifikačních bodů pro disciplínu Park. Snažili jsme
se však o to, aby tento závod nebyl pouze formální, ale aby poskytl maximální prospěch
jak komunitě, tak i samotným závodníkům. Proto jsme do programu zařadili i juniorskou
kategorii a dokonce jsme poprvé zahrnuli disciplínu Flatland. I přesto, že jsme měli
omezený časový prostor pro přípravu, věříme, že mistrovství republiky bylo úspěšné a
chceme vyjádřit díky všem, kteří se na něm podíleli a přispěli k jeho realizaci.

CFB Awards
Poprvé v historii české Freestyle BMX scény jsme připravili oficiální ceremoniál ocenění
pro naše sportovce. Tato zvláštní událost představuje významný okamžik, kdy budou
oceněni ti nejlepší jezdci, videa a události roku. Cílem ceremoniálu je nejen slavit
úspěchy a talenty našich sportovců, ale také posílit propojení a soudržnost Freestyle BMX
komunity v České republice. Vyhlášení ocenění spolu s Jamem a workshopy proběhne v
rámci prestižní cyklistické události Prague Bike Fest dne 27. dubna 2024. Těšíme se na
vaši účast a na příležitost předat zasloužená ocenění všem, kteří přispěli k rozvoji
Freestyle BMX scény v naší zemi. Bližší informace budou zveřejněny na našich webových
stránkách.

Příprava českého poháru
Nechceme zůstat jen u mistrovství republiky. Myslíme si, že si česká scéna zaslouží
pořádný seriálový závod. Začali jsme proto pracovat na konceptu Českého poháru. Ten se
sice bohužel z finančních důvodů nepodařilo připravit na rok 2024, rádi bychom však
tento koncept přivedli k životu v dalším roce.
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5. KOMUNITA

Spolky a kluby
Asociace intenzivně pracuje na způsobu, jak pomoci jednotlivým lokalitám po republice,
kde je aktivní komunita Freestyle BMX. Cílem je vytvořit strategii, která zajistí lepší
podmínky pro celou komunitu.

Nejvýhodnějším přístupem je vydat se cestou zastřešení jednotlivých organizací,
nejčastěji spolků, jejich sdružením pod naší asociací. Tento krok nám umožní fungovat
jako jednotná komunita s lepším přístupem k informacím, ale také , a to především,
získávat finančních prostředky a další podpůrné zdroje pro všechny lokality v republice.

Pracujeme na vytvoření dostupných informací a podrobného návodu, který bude
obsahovat postup pro založení spolku, rady, tipy apod. Cílem je poskytnout jasný návod a
podporu pro nové ale i existující spolky, aby se mohly dále rozvíjet.

Členství právnické osoby v asociaci
Aby bylo možné sdružovat jednotlivé kluby/spolky pod asociaci, vypracovali jsme interní
směrnici týkající se přijímání členů v podobě právnických osob. Tímto krokem jsme
otevřeli možnost vstupu do asociace také celým klubům/spolkům, které by měly být v
budoucnu primárními členy. Tato rozšířená forma členství nám umožní získávat vyšší
podporu a zdroje pro celou komunitu. Tuto strategii jsme konzultovali také s naším
partnerem Českým svazem cyklistiky, který nás v tomto přístupu podporuje.

Dotace a získání finančních prostředků
Kromě samotné strategie sdružování připravujeme i podklady pro pomoc spolkům při
získávání dotací a finančních prostředků. To jim umožní růst a rozvíjet jejich činnosti a
podpoří celkový vývoj Freestyle BMX komunity v České republice.
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6. FINANCE
Hospodaření s financemi začalo od nuly. Jedná se o první rok, kdy v rámci asociace došlo
k nějakému finančnímu pohybu. Níže je k dispozici stručný přehled financí, kde jsou
jednotlivé položky zaokrouhleny na celé tisíce. Konečná účetní uzávěrka bude zveřejněna
online na webu justice.cz.

Celková bilance ukazuje přebytek ve výši 75 000 Kč, což svědčí o úspěšném hospodaření
asociace.

Popis Příjmy Výdaje
Členské příspěvky 29.000
MČR 118.000 57.000
Administrace 15.000
Tréninkové soustředění reprezentace 120.000 120.000
Bilance 267.000 192.000

Celková bilance + 75.000 Kč
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7. VIZE DO BUDOUCNA
V budoucnu se samozřejmě budeme věnovat všem potřebným záležitostem. Budeme
pokračovat v jednotlivých odvětvích, která jsou zmiňována v tomto dokumentu, a
budeme se snažit spíše zlepšovat naši činnost i finanční hospodaření. Nicméně bychom
se chtěli zaměřit více na tři konkrétní témata:

Zastřešující organizace
Chceme, aby naše asociace fungovala jako zastřešující organizace pro jednotlivé spolky a
kluby, aby bylo vše co nejefektivnější a prospěšné pro naši komunitu. Je klíčové podpořit
jednotlivé lokality v založení či udržení spolků a klubů a zapsat je jako členy asociace. S
dostatkem klubů máme jako komunita mnohem větší možnosti a prospěch.

Český pohár
Zahájili jsme přípravy na seriálový závod, Český pohár, a nyní se zaměřujeme na získání
dostatečných prostředků pro jeho realizaci v roce 2025. Organizace mistrovství České
republiky je samozřejmostí, avšak Český pohár přinese naší komunitě ten správný
závodnický duch a možnosti, které si zaslouží.

Rozšiřování komunity
Nedílnou součástí je samozřejmě informovanost a rozšiřování povědomí o tom, že se
asociace a celá komunita rozvíjí a má nové možnosti. Tento bod bereme spíše jako
samozřejmou součást, ale nemělo by se na tak podstatnou část zapomínat. Děkujeme
tedy všem, kdo nám pomáháte rozšiřovat podstatné informace a tím budovat náš
společný zájem, freestyle bmx.
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8. ZÁVĚR
Rád bych poděkoval všem členům asociace a našim příznivcům za jejich podporu a
angažovanost v průběhu prvního roku po reformě asociace. Společně jsme udělali
důležitý krok vpřed a vytvořili pevný základ pro rozvoj Freestyle BMX komunity.

Rok 2023 byl skvělým startem. Před námi však stojí ještě mnoho práce a výzev, na které
se těšíme. Budeme se nadále snažit spojovat celou komunitu a vytvářet co nejlepší
podmínky pro rozvoj našeho sportu.

Rovněž bych rád připomněl, že vítáme názory a připomínky našich členů. Vaše zpětná
vazba je pro nás velmi cenná a pomáhá nám neustále zlepšovat naši práci. Nebojte se
tedy kontaktovat nás s vašimi myšlenkami a nápady.

Děkuji vám všem ještě jednou za vaši podporu a těším se na společné úspěchy v
budoucnu.

Za výkonný výbor CFBA

Erik Figar
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